
 

  
Dagsorden og referat 

For skolebestyrelsesmøder på ERLEV SKOLE 
 

 
Dato: 13. dec. 2022  
Tid: kl. 17.00 – 19:00  
Sted: Personalerummet 

 
 

 

Afbud:  
MK, Anders kom kl. 18 
 
Referent:  
SH 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Mødedeltagere: 

Forældrerepræsentant 
Anders Alby Ravn/AR 
Formand 
 

Forældrerepræsentant 
Stefan Nesic /SN 
 

Elevrådsformand 
Noah Kristian William Karlsen 6. årg. 

Souschef 
Søren Erdrup Hansen/SH 
 

Forældrerepræsentant  
Henrik Jessen/HJ 
 
 

Forældrerepræsentant 
Puk Jepsen/PJ 
 

Næstformand i elevrådet 
Alma Ockens 5. årg. 

Skoleleder 
Dorte Tonnesen/DT 

Forældrerepræsentant  
Lasse Brommann/LB  
Næstformand 
 

Suppleant 
Vakant 

Medarbejderrepræsentant  
Inge Berg/IB 

 

Camilla E. Schaumann/CS 
Forældrerepræsentant  
Næstformand 
 

Eksternt medlem 
Vakant 

Medarbejderrepræsentant 
Ellen B. Jørgensen /EB 

  

Forældrerepræsentant 
Maria L. Kørschen /MK 
 

Eksternt Medlem 
Vakant 

  

 

Dagsorden/Referat: 

Punkt Varighed Dagsordenspunkt Referat – oplæses løbende punkt for punkt 

1 
 
 

 Godkendelse af dagsorden. 
 

Godkendt 

Elevrepræsentanternes punkt 

2  Sidste nyt fra Elevrådet Har afholdt møde den 08.12.22 

Drøftelser 



3 
 

3.1 Elevrådet præsentation af formand og 
næstformand. 
Punkter: 

• Eleverne vil fortælle om ”to år på Erlev 
Skole” 

• Indsats som elevrådet gerne vil arbejde 
med: ”sådan taler vi – god tone”. 

Eleverne fortæller. 
De første 2 år på den nye skole har bragt mange gode ting med sig: 

- Dejligt at være en årgang, så man ikke er ensom 
- Godt med de store grønne områder 
- Godt man ikke har faste pladser i klyngerne men kan bruge den fleksibilitet 

som skolen lægger op til 
Man savner lidt det gamle klassesammenholde fra den gamle skole, eleverne syntes 
de kendte de øvrige elever lidt bedre dengang. 
Det var også nemmere med fødselsdage, men overordnet vil de ikke bytte igen. 
Et ønske er, at de voksne bliver endnu bedre til at udnytte de grønne arealer til 
undervisning (når det igen er muligt). 
 
Elevrådet har talt om, og besluttet, at deres kommende indsats for hele skolen, skal 
være fokus på ”Den gode tone”. Sproget blandt eleverne er til tider hårdt, og det skal 
der ændres på. En model de ønsker at gå med, er taget fra 6. årg., hvor man har et 
”stregsystem”, hvilket betyder at når man siger noget grimt / bander, så sættes der 
en streg. Denne bevidsthed har medført at eleverne selv opdager en smutter og 
hjulpet på omgangstonen.  
Elevrådet ønsker at denne indsats også får opmærksomhed i frikvartererne. 

 3.2 HØRING - Fælles mål for styrkelse af 
almenområdet, svar 02.02.23 Vi tager 
drøftelsen, så kan et udvalg udarbejde et 
høringssvar inden næste møde 31.01.23 
(Se bilag 

Drøftelse og beslutning om høringssvar til udvalget.  
I drøftelsen kommer SB omkring forskelligt: 

- Der mangler en større involvering af forældredelen / samarbejdet 
- Oplægget virker meget koncentreret om hvad skolen og personalet skal gøre, 

ikke hvor forvaltningsdelen kommer ind og understøtter skolerne i arbejdet. 
- Overordnet er der mere tale om visioner frem for mål, dette skal også have 

fokus 
Skolelederne er indkaldt til møde fredag d. 16 for at få en uddybning i forhold til 
høringssvaret af Børn – og Ungepolitikken. Efter dette møde tager Dorte kontakt til 
det lille SB-udvalg (Puk og Ellen) og tager snakken om et egentligt høringssvar som så 
kan præsenteres for SB på mødet i januar. 
 

 3.3 Fælles julefrokost  

 3.4. Drøftelse af om antallet af SB møder i foråret 
kan reduceres fra 6 til 4 møder. Således at vi 
har møde 31.01, 28.03, 30.05 og 20.06. 

Drøftelse 
SB aftaler at vi skærer ned til de foreslåede 4 møder i kommende halvår. 
 



DOG med den aftale at de 2 øvrige møder ikke slettes i kalenderen men står som evt. 
hvis der pludseligt opstår behov for høringssvar eller lign. 
Hertil aftales også at vi evt. kan tage noget sådan som et møde over TEAMS, så vi ret 
hurtigt kan få afviklet et svar. Dette gælder også ved evt. forældrehenvendelser. 
 

 3.5 Økonomi 2022 og kort info om budget for 
2023 

Orientering 
DT orienterede om budget 2022, som lander på et minus på 1 mio. kr, hvilket er rigtig 
flot taget i betragtning af året startede med et meget større underskud. Skolen har 
altså holdt sig til handleplanen, og endda skåret lidt mere. 
Budget 2023 er under udarbejdelse, skolen har fået de første tal, Dorte lægger 
budget løbende, men mangler at få tal vedr. SFO, før det færdige budget 2023 kan 
fremlægges i SB og MED. 

    

    

Meddelelser/Til orientering 

4  Formand 
 

Intet nyt 

 Medlemmer 
Herunder forældrehenvendelser 
 

Intet nyt 

 Ledelsen. 
 

Intet nyt 
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 Evt.  
 
 

Glædelig jul og godt nytår. 

Formøder med formand /næstformænd og skoleledelse aftales nærmere.  

  

 

For dagsorden 

Anders Dalby Ravn  Camilla Erlang  Lasse Brommann  Søren Erdrup Hansen Dorte Tonnesen   

Formandskab  Næstformand  Næstformand  Souschef   Skoleleder 

 

 


